
REFERAT AF PRINSESSEPARKENS 
GENERALFORSAMLING DEN 13. MARTS 2023

Formanden byder alle velkommen til GF 23.

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen havde spurgt Torben, om han ville være dirigent i år.
Torben Hjaltholt AMA 17 blev valgt uden modkandidater.

2. Valg af referent og stemmetællere
Anders Peterson AMA 15 blev valgt til referent.
Torben Hjaltholt AMA 17, kunne godt overskue salen og stor for at tælle stemmerne.
24 medlemmer er mødt op, og 3 fuldmagter er medbragt.

3. Formandens beretning
Beretningen er blevet udsendt med papirmappen til GF.
Formanden har afholdt byggemøder med GV og Merkur, hver anden uge under forløbet.
Info blev udsendt via mail løbende som de kom frem til møderne.

4. Kasseren fremlægger regnskabet
Kasseren fremlægger regnskabet, og fortæller at det grønne område har været en stor post i 2022, da 
bestyrelsen har brugt mange timer på at beskære ”hundestien” og stien rundt om volden.
Dette er ikke blevet gjort i over 10 år.
Derfor vil denne post heller ikke være så stor i 2023. 

5. Indkomne forslag, der vedrører kontingent ændring
Bestyrelsen har fremsat en opdeling af regnskabet, da denne post er steget voldsomt de sidste 2 år, 
og 10 % af medlemmerne har valgt at melde sig ud af You See.

Således at TV / You See udgør ca. 348.000
Resten af udgifterne udgør samlet ca. 48.100 kr.

Uanset antallet af medlemmer, så vil udgiften pr TV pakke være den samme.
(You See har selv åbnet for denne mulighed, for nogle år tilbage).

BA 10, spørger ind til diff. På budgettet og dette forslag.
Anders AMA 15, forklarer at der er forskel på tidspunktet de 2 ting er lavet, og vi har siden fået den 
nye pris for 2023 af You See.

Afstemning om forslag: Alle stemmer for 24 + 3 fuldmagter.

6. Kasseren fremlægger budget for fastsættelse af kontingent
Dette punkt udgik, efter afstemningen af forslaget under punkt 5



7. Øvrige indkomne forslag
6 punkter er indsendt til dette punkt.

(16 SKAL STEMME FOR, FØR AT DET KAN VEDTAGES) 2/3 fremmødte

A: Fjernelse af § 10 stk. 5
Michael Nygaard BA 36, ønsker at få afskaffet brugen af motorredskaber på søndage.

Dette kom der en kort debat ud af, hvor forskellige fik ydret deres holdninger, før der blev stemt om 
forslaget.

12 stemte for forslaget
12 stemte imod forslaget.

Dermed faldt forslaget og bliver ikke ændret denne gang.

Her blev der så holdt 5 mins pause

-------------------------- 

B: Ændring af § 4 – stk. 2

Afstemning om forslag: Alle stemmer for 24 + 3 fuldmagter.

-------------------------- 

C: Ændring af § 7 - Bestyrelsen
MA 79 gør opmærksom på, at det ikke er hele § 8, 
foreningens midler vi stemmer om, men kun stk. 2

Afstemning om forslag: Alle stemmer for 24 + 3 fuldmagter.

-------------------------- 

D: Ændring af § 8 – stk. 2 (Foreningens midler)

Afstemning om forslag: Alle stemmer for 24 + 3 fuldmagter.

-------------------------- 

E: Ændring af § 9 – Kontingent – stk. 1
Tilføjelse til §, da vi har vedtaget, at opdele kontingentet, så You See og øvrige udgifter dele op.

Afstemning om forslag: Alle stemmer for 24 + 3 fuldmagter.

-------------------------- 



8. Valg af kasserer
Mette Romshøj AMA 5,ønsker genvalg, og blev valgt uden modkandidater.

9. Valg af bestyrelses medlemmer.
Mikkel Deggaard BA 8, ønsker genvalg
Marianne Poulsen MA 29, er fraflyttet i 2022, og kan derfor ikke genvælges.
(Men hun har tilbudt bestyrelsen at fortsætte med at vedligeholde hjemmesiden)

Mikkel bliver valgt, uden modkandidater.
Efterfølgende har Kenneth Bengtson MA 49, kontaktet formanden, og sagt at han gerne vil stille sig 
til rådighed for bestyrelses arbejde, og træde ind som sidste person

10. Valg af revisor
Gunner Nielsen BA 34, er villig til genvalg.
Han blev valgt uden modkandidater.

11. Valg af revisor suppleant
Vi valgte at lade pladsen stå tom, da vi allerede har 1 siddende, som blev valgt i 2022

12. Evt.

MA 8, spørger ind til fjernvarme tilslutning.
Formanden svarer, at alt efter tilslutningen i områderne, vil udrulningen ske løbende.
Det kommer til området omkring Kongens Enge, Strandskolen og hallens områder.

MA 8, oprydning efter vandsagen.
Formanden vil lave en gennemgang af området, og der er sendt info ud via mail og på FB.
Rundgangen sker i påsken.

Asfalten på vores 3 veje var planlagt til at skulle ske i 2023
Men pga. af øget udgifter til råvarer, er dette udsat til 2024. 
(Det er Greve kommune som afholder denne udgift)

Vedligeholdelse af veje og stier.
Disse info ligger på hjemmesiden, med billeder af de forskellige områder.
Ellers så er man velkommen til at kontakte formanden, som kan komme ud og hjælpe med svar på 
spørgsmål.

HEREFTER BLEV GENERALFORSAMLING SLUTTET AF FOR I ÅR.

______________________________ ______________________________ 
Referent: Anders Peterson Dirigent: Torben Hjaltholt


